



## Circular No. (4) of 2018

تعميم رقم (٤) لسنة ٢٠١٨

### **Applicable Procedures to Cancel PII Policy for Engineering Offices**

### **الإجراءات المتبعة لإلغاء بوليصة التأمين لتغطية أخطاء المهنة للمكاتب الهندسية**

The Council for Regulating the Practice of Engineering Professions (CRPEP) would like to emphasize that obtaining a Professional Indemnity Insurance (PII) policy, is a key requirement to license Engineering Offices, in accordance with the law of regulating the practice of engineering professions.

يود مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية التأكيد على أن استصدار بوليصة تأمين لمواجهة مسؤوليات المكتب الهندسي المقررة قانوناً بشأن أخطاء المهنة، هو من الاشتراطات الأساسية للترخيص للمكتب الهندسي، طبقاً لقانون تنظيم مزاولة المهن الهندسية.

Based on the above, PII policies must not be canceled without prior approval from the Council. Once a request to cancel a PII policy is received, the Council shall ensure that another PII policy is valid and complies with the requirements, as stipulated in Ministerial Order No. (27) of 2016.

وبناءً على ما سبق، لا يجوز إلغاء بوليصة التأمين المشار إليها، من دون موافقة مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية. حيث أن المجلس، في حال طلب إلغاء البوليصة، سيقوم بالتأكد من وجود بوليصة تأمين أخرى تستوفي الاشتراطات المنصوص عليها في اللائحة التنفيذية الصادرة بقرار وزير الأشغال وشؤون البلديات والتخطيط العمراني رقم (٢٧) لسنة ٢٠١٦.

For any further clarifications, please contact the Council at Tel: 17534747 or email: crpep@crpep.bh

لأي استفسارات أخرى، الرجاء الاتصال بالمجلس على هاتف ١٧٥٣٤٧٤٧ أو بريد إلكتروني: crpep@crpep.bh

المهندس عبد المجيد القصاب  
رئيس مجلس الإدارة  
١٦ أبريل ٢٠١٨

#### **Copies to:**

- All Engineering Offices.
- CRPEP's Notice Board, website & social media accounts.

#### **نسخة إلى:**

- جميع المكاتب الهندسية.
- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني وحسابات التواصل الاجتماعي الخاصة بالمجلس.